
M u s c a t  O m a n

+ 9 6 8  -  9 6 4 0 2 9 9 9

+ 9 6 8  -  9 5 4 7 0 0 7 4

k u g b o m a n @ g m a i l . c o m

k h a m i s @ u g b o m a n . c o m

w w w . u g b o m a n . c o m

مشاعل الخليج المتحدة
United Gulf Beacons





We are a leading organization in providing services for the sale,                 
Installation & maintenance of fire and safety equipment, in addition to 
the Installation &  maintenance of gas pipeline installations in industrial, 
commercial & residential facilities, including private residential villas. 
We are committed to providing all safety supplies approved by the Civil 
Defense and Ambulance Authority.

We pay great attention to the smallest details of the work and rely on 
strict safety  principles in our operations. All equipment and devices 
that we install are approved by the Civil Defense and Ambulance              
Authority, which guarantees the highest levels of safety and quality.

We have long experience in providing our services based on a clear   
strategy that we are committed to achieving with our clients, which is 
based on quality work, accuracy, mastery, and commitment to time. We 
are here to ensure the safety and security of your facilities and the 
safety of lives by providing integrated and reliable solutions in safety 
sciences and environmental preservation.

WHO WE ARE



Protection from fire risks is extremely vital because it ensures safety & 
security for individuals and property. The importance of installing fire 
protection & prevention systems in buildings and facilities is                  
highlighted, which is an essential element to ensure a quiet and safe 
stay for everyone. Installing complete protection & prevention systems 
from fire risks in facilities depends on providing comprehensive              
immunity & protection against fire risks, which makes them an integral 
part of the infrastructure of any site. Our organization cooperates with           
suppliers of fire protection systems to ensure the highest levels of 
safety.

The United Gulf Beacons Foundation offers multiple opportunities in 
the field of fire protection that are compatible with global and local 
standards to avoid potential risks. The main aspect of fire protection 
systems lies in protecting   infrastructure and human resources from 
fire dangers.

Rapid intervention in extinguishing fires at their beginning using special 
fire-fighting equipment installed in buildings can be the difference 
between controlling the fire and preventing it from spreading, which 
reduces potential damage and preserves the safety of lives, and this is 
what fire protection systems actually provide in an effective & effective 
manner.

United Gulf Beacons Foundation plays a vital role in providing innovative 
services and solutions that contribute to preventing fire risks &              
protecting lives, thanks to modern technology used in accordance with 
approved international & local standards. The Foundation contributes 
to reducing risks and ensuring a safe  environment for the community 
through the services it provides.

WHY FIRE PROTECTION IS
VITAL FOR A PEACEFUL STAY?



1.  Protecting Lives : The first priority of any fire protection system is to 
ensure the  safety of individuals because early warning systems and fire 
fighting equipment help save lives by detecting fires in their early 
stages and alerting residents to take the necessary measures.

2. Property Protection : Fires can cause huge material losses and 
destroy property, and installing fire protection systems contributes to 
reducing damage by extinguishing the fire quickly and efficiently.

3. Compliance with Laws : Fire protection systems provide compliance 
with local and international regulations and laws, which protects facili-
ties from fines and legal violations.

4. Reducing Downtime : In commercial and industrial facilities, where a 
fire can cause operations to stop for a long period, the installation of 
fire protection systems contributes to reducing downtime and quickly 
restoring operations.

5. Rapid & Effective Intervention : Time is the decisive factor in fighting 
fires. The moment they are discovered and the installation of these     
systems is considered the first protection to limit the development and 
spread of fires and ensure rapid and effective intervention, which           
reduces the spread of the fire and the damage resulting from it.

6. Preserving Infrastructure : Protection from fires contributes to     
preserving infrastructure and avoiding the large losses that could occur 
as a result of those fires.

United Gulf Beacons Foundation is an organization 
specialized in selling, installing and maintaining fire 
protection equipment and provides integrated and 
approved solutions in accordance with local         
standards approved by the Civil Defense &                  
Ambulance Authority, ensuring the highest levels of 
safety and reducing potential risks.



OUR VISION

OUR MESSAGE

To be the pioneers in providing integrated 
solutions in the sale, installation &                
maintenance of fire & safety equipment, 
achieving the highest levels of quality and 
innovation and enhancing confidence and 
safety in our society to become the first 
choice for  customers throughout the            
Sultanate and the countries of the region.

Honesty workmanship the quality antagonism.    
Protecting facilities from fire hazards by providing 
solutions innovative according to the  highest 
approved standards & specifications. Preserving 
the safety of life & property through installation 
fire & safety equipment according to the highest 
specifications. Reducing material losses resulting 
from fire hazards facilities. Preserving the                
environment by installing approved devices and 
equipment. Contribute to spreading awareness & 
training the community on safety matters fire risk      
prevention.



Innovation

Excellence

Sustainability

Social Responsibility

Integrity

Cooperation

We always strive to be at the forefront of innovation by providing innovative             
solutions in the installation and maintenance of fire and safety equipment that 
meet and exceed our customers’ expectations.

We adhere to the highest standards of quality and excellence in every aspect of 
our services to ensure that we provide the best security and safety solutions to 
our customers.

We believe in the importance of sustainability in all our operations and seek to 
achieve a lasting positive impact on the environment through the use of sustain-
able technologies and practices.

We are committed to social responsibility and contribute to the well-being of 
the communities we serve through effective and sustainable initiatives in the 
field of safety and security.

We act with the highest levels of integrity and ethics in all our dealings, which              
enhances trust and credibility with our customers and partners.

We believe in the power of cooperation and teamwork and strive to achieve 
common goals through team spirit and integration in providing services for the 
sale, installation and maintenance of fire and safety equipment.

OUR VALUES



OUR GOALS

We strive to achieve excellence in providing fire and safety equipment                      
installation services in accordance with the best international standards.

Providing high-quality services in accordance with approved standards :

Providing special prices and special offers to our customers to ensure their                    
satisfaction and continuity of dealing with them.

Providing competitive prices :

Providing continuous support, assistance and consultation to our customers to 
ensure the best use of fire and safety equipment.

Continuous support and consultation :

We strive to provide services with high quality and high mastery to achieve         
customer satisfaction and meet their needs.

Achieving customer satisfaction :

Improving efficiency and productivity through the use of advanced technology 
and best operational practices.

Operational efficiency :

Implementing sustainable policies and practices that reduce environmental 
impact and enhance the use of renewable resources.

Environmental sustainability :

Expansion into new markets and increasing market share through sustainable 
and thoughtful growth strategies.

Expansion and growth :

Investing in training and developing employees to build a qualified and motivat-
ed work team capable of achieving the organization’s goals.

Human resources development :

Implementing initiatives that enhance the well-being of local communities and          
contribute to social and economic development.

Social responsibility:



Promoting a culture of integrity and transparency in all operations and             
transactions to achieve trust and credibility among all parties concerned and our 
clients.

Integrity and Transparency :

Harnessing all logistical capabilities, human and technical support and our long             
experience to ensure our continued success and provide distinguished services 
that gain customer satisfaction.

Using logistical capabilities, human and technical support :

We work to form a comprehensive and integrated framework for the success of 
our organization by providing the best innovative services and solutions in the 
field of     firefighting.

Integration :



INSTALLING AUTOMATIC 
FIREALARM & DETECTION 

EQUIPMENT

INSTALLING FIRE & SAFETY 
EQUIPMENT IN FACILITIES

SELLING ALL FIRE FIGHTING 
& FIRE ALARM EQUIPMENT

CARRY OUT THE PERIODIC              
MAINTENANCE CONTRACTS FOR FIRE 

FIGHTING & SAFETY EQUIPMENT

FIRE FIGHTING & SAFETY 
EQUIPMENT IN THE FACILITY

WIRING & EXTENDING      
COOKING GAS PIPES IN 

RESIDENTIAL FACILITY & VILLAS

OUR SERVICES



EXECUTION OF ALL               
ELECTRICAL WORKS

PROVIDING PREVENTIVE 
ADVICE FOR OCCUPATIONAL

PROVIDING TRAINING SERVICES IN 
THE FIELD OF OCCUPATIONAL SAFETY 

& SECURITY

HEALTH & SAFETY FOR ALL 
SECTORS

OUR SERVICES

A top tier provider offers accredited fire safety       
services : sales, installation and maintenance of 
equipment, gas pipelines for diverse facilities,  
andexpert consultancy, endorsed by the civil 
defense and ambulance authority.



OUR PROJECTS



OUR PROJECTS



تقــوم مشــاعل الخليــج المتحــدة بتقديــم خدماتهــا فــي 

والســلامة  الاطفــاء  معــدات  وصيانــة  وتركيــب  بيــع 

المواصفــات  وفــق  للمنشــآت  الغــاز  أنابيــب  وتمديــد 

المعتمدة من قبل هيئة الدفاع المدني والإسعاف.

معدات الصحة والسلامة

لجميع القطاعات

تنفيذ كافة الأعمال الكهربائيةتقديم المشورة الوقائية

تقديم الخدمات التدريبية في مجال

الامن و السلامة المهنيه

خدماتنــــا



تمديد وتركيب أنابيب غاز الطبخ

في المنشآت السكنية والفلل

تركيب معدات الإطفاء

والسلامة في المنشآت

تركيب أجهزة الإنذار والكشف

الاّلى عن الحرائق

معدات مكافحة الحرائق

والسلامة في المنشأة

تنفيذ عقود الصيانة الدورية

لمعدات الإطفاء والسلامة

بيع جميع معدات مكافحة

الحرائق والإنذار بالحريق

خدماتنــــا



AUTOMATIC FIRE EXTINGUISHMENT SYSTEMS
أنظمة إطفاء الحرائق الأوتوماتيكية



نســعى لتحقيــق التميــز فــي تقديــم خدمــات تركيــب معــدات الإطفــاء والســلامة بمــا يتوافــق 
مع أفضل المعايير العالمية.

توفيــر أســعار خاصــة وعــروض مميــزة لعملائنــا لضمــان رضاهــم واســتمرارية التعامــل 
معهم.

أفضــل  لضمــان  مســتمر  بشــكل  لعملائنــا  والاستشــارات  والمســاندة  الدعــم  تقديــم 
استخدام لمعدات الإطفاء والسلامة.

نســعى جاهديــن لتقديــم خدمــات بجــودة عاليــة وإتقــان عالــي لتحقيــق رضــا العمــلاء وتلبيــة 
احتياجاتهم.

وأفضــل  المتقدمــة  التكنولوجيــا  اســتخدام  خــلال  مــن  والإنتاجيــة  الكفــاءة  تحســين 
الممارسات التشغيلية.

البيئــي وتعــزز مــن اســتخدام  الأثــر  تقلــل مــن  تنفيــذ سياســات وممارســات مســتدامة 
الموارد المتجددة.

التوســع فــي الأســواق الجديــدة وزيــادة الحصــة الســوقية مــن خــلال اســتراتيجيات نمــو 
مستدامة ومدروسة.

الثقــة  لتحقيــق  والمعامــلات  العمليــات  جميــع  فــي  والشــفافية  النزاهــة  ثقافــة  تعزيــز 
والمصداقية بين جميع الأطراف المعنية وعملائنا.

تنفيــذ مبــادرات تعــزز مــن رفاهيــة المجتمعــات المحليــة وتســاهم فــي التنميــة الاجتماعيــة 
والاقتصادية.

تقديم خدمات عالية الجودة وفقًا للمعايير المعتمدة :

تقديم أسعار تنافسية :

الدعم والاستشارات المستمرة :

تحقيق رضا العملاء :

الكفاءة التشغيلية :

الاستدامة البيئية :

التوسع والنمو :

النزاهة والشفافية :

المسؤولية الاجتماعية :

أهدافنا



قيمنا
الابتكار

نسعى دائمًا لنكون في طليعة الابتكار من خلال تقديم حلول مبتكرة في تركيب
وصيانة معدات الإطفاء والسلامة تلبي وتفوق توقعات عملائنا.

التميز

الاستدامة

المسؤولية الاجتماعية

النزاهة

التعاون

نلتزم بأعلى معايير الجودة والتميز في كل جانب من جوانب خدماتنا لضمان
تقديم أفضل حلول الأمان والسلامة لعملائنا.

نؤمن بأهمية الاستدامة في جميع عملياتنا ونسعى لتحقيق تأثير إيجابي دائم
على البيئة من خلال استخدام تقنيات وممارسات مستدامة.

نلتزم بالمسؤولية الاجتماعية ونساهم في رفاهية المجتمعات التي نخدمها
من خلال مبادرات فعالة ومستدامة في مجال الأمان والسلامة.

نتصرف بأعلى مستويات النزاهة والأخلاق في جميع تعاملاتنا مما يعزز الثقة
والمصداقية مع عملائنا وشركائنا.

نؤمن بقوة التعاون والعمل الجماعي ونسعى جاهدين لتحقيق الأهداف
المشتركة من خلال روح الفريق والتكامل في تقديم خدمات بيع وتركيب وصيانة

معدات الإطفاء والسلامة.



رؤيتنا

رسالتنا

أن نكــون الــرواد فــي تقديــم الحلــول المتكاملــة فــي 

بيــع وتركيــب وصيانــة معــدات الإطفــاء والســلامة 

والابتــكار  الجــودة  مســتويات  أعلــى  محققيــن 

لنصبــح  مجتمعنــا  فــي  والأمــان  الثقــة  ومعززيــن 

الخيــار الأول للعمــلاء فــي أنحــاء الســلطنة ودول 

المنطقة.

الصــدق فــي العمــل والعــداء الجــودة. حمايــة المنشــآت مــن 

مخاطــر الحرائــق مــن خــلال تقديــم حلــول مبتكــرة وفــق أعلــى 

ســلامة  علــى  الحفــاظ  المعتمــدة.  والمواصفــات  المعاييــر 

مكافحــة  معــدات  تركيــب  خــلال  مــن  والممتلــكات  الحيــاة 

تقليــل  المواصفــات.  لأعلــى  وفقــا  والســلامة  الحرائــق 

فــي  الحريــق  مخاطــر  عــن  الناجمــة  الماديــة  الخســائر 

المنشــآت. الحفــاظ علــى البيئــة مــن خــلال تركيــب الأجهــزة 

وتدريــب  الوعــي  نشــر  فــي  ســاهم  المعتمــدة.  والمعــدات 

مخاطــر  مــن  والوقايــة  الســلامة  مســائل  علــى  المجتمــع 

الحرائق.



١. حماية الأرواح : تعتبر الأولوية الأولى لأي نظام حماية من الحرائق هي ضمان 
إنقاذ  في  تساعد  الإطفاء   ومعدات  المبكر  الإنذار  أنظمة  لان  الأفراد  سلامة 
الأرواح من خلال اكتشاف الحرائق في مراحلها المبكرة وتنبيه السكان لاتخاذ 

الإجراءات اللازمة.

: الحرائق يمكن أن تسبب خسائر مادية ضخمة وتدمير  ٢. حماية الممتلكات 
الممتلكات وتركيب أنظمة الحماية من الحرائق تساهم في تقليل الأضرار من 

خلال إطفاء الحريق بسرعة وكفاءة.

للوائح  امتثالاً  الحرائق  من  الحماية  أنظمة  توفر   : للقوانين  الامتثال   .٣
والمخالفات  الغرامات  من  المنشآت  يحمي  مما  والدولية  المحلية  والقوانين 

القانونية.

٤. تقليل التوقف عن العمل : في المنشآت التجارية والصناعية حيث يمكن 
للحريق أن يتسبب في توقف العمليات لفترة طويلة وأن تركيب أنظمة الحماية 

من الحرائق تساهم في تقليل وقت التوقف واستعادة العمليات بسرعة.

الحاسم في مكافحة  العامل  الوقت هو  : يعتبر  التدخل السريع والفعال   .٥
من  للحد  الاولى  الحماية  يعتبر  أنظمة  هذه  وتركيب  اكتشافه  لحظة  الحرائق 
من  يقلل  مما  والفعال  السريع  التدخل  وتضمن  وانتشارها  الحرائق  تطور 

انتشار الحريق والأضرار الناتجة عنه.

٦. الحفاظ على البنية التحتية : الحماية من الحرائق تساهم في الحفاظ على 
البنية التحتية وتجنب الخسائر الكبيرة التي يمكن أن تحدث نتيجة لتلك الحرائق.

بيع  في  المتخصصة  المؤسسة  تعبر  المتحدة  الخليج  مشاعل  مؤسسة 
حلولاً متكاملة ومعتمدة  وتوفر  الحرائق  الحماية من  وتركيب وصيانة معدات 
وفقاً للمعايير المحلية المعتمدة من هيئة الدفاع المدني والأسعاف وضمان 

أقصى درجات الأمان وتقليل المخاطر المحتملة.

ما هميه تركيب معدات الاطفاء
والسلامة فى المنشآت ؟ 



السلامة  تضمن  لأنها  للغاية  حيوياً  امراً  تعتبر  الحرائق  مخاطر  من  الحماية 
والأمان للأفراد والممتلكات. وتبرز  أهمية تركيب أنظمة الحماية والوقاية من 
الحرائق في المباني والمنشآت والتي تعُد عنصرًا أساسيًا لضمان إقامة هادئة 
مخاطر  من  الكاملة  والوقاية  الحماية  أنظمة  تركيب  ويعتمد  للجميع  وآمنة 
الحرائق مما  المنشآت توفير حصانة وحماية شاملة ضد مخاطر  الحرائق في 
يجعلها جزءًا لا يتجزأ من البنية التحتية لأي موقع. تقوم مؤسستنا بالتعاون 

مع موردي أنظمة الحماية من الحرائق لضمان أعلى مستويات الأمان.

إن مؤسسة مشاعل الخليج المتحدة تقدم فرصًا متعددة في مجال الحماية 
المخاطر  لتجنب  والمحلية  العالمية  المعايير  مع  متوافقة  الحرائق  من 
المحتملة ويكمن الجانب الرئيسي لأنظمة الحماية من الحرائق في حماية البنية 

التحتية والموارد البشرية من أخطار الحريق.

وان التدخل السريع في إخماد الحرائق في بدايتها باستخدام المعدات الخاصة 
بين  الفارق  يكون  أن  يمكن  المباني  في  تركيبها  يتم  التي  الحرائق  بمكافحة 
المحتملة  الأضرار  من  يقلل  مما  الانتشار  من  ومنعه  الحريق  على  السيطرة 
ويحافظ على سلامة الأرواح وهذا ما توفره فعلا أنظمة الحماية من الحرائق 

بشكل فعال ومؤثر.

خدمات  تقديم  في  حيويًا  دورًا  تلعب  المتحدة  الخليج  مشاعل  مؤسسه  ان 
الأرواح وذلك  الحرائق وحماية  الوقاية من مخاطر  وحلول مبتكرة تساهم في 
والمحلية  العالمية  المعايير  وفق  المستخدمة  الحديثة  التكنولوجيا  بفضل 
آمنة  بيئة  وضمان  المخاطر  من  الحد  في  المؤسسه  وتساهم  المعتمدة 

للمجتمع من خلال الخدمات التي تقدمها.

لماذا الحماية من الحرائق امرا
حيوياً للغاية بالنسبة لإقامة هادئة؟



الإطفاء  معدات  وصيانة  وتركيب  بيع  خدمات  تقديم  في  رائدة  مؤسسة 
المنشآت  في  الغاز  انابيب  تركيبات  وصيانة  تركيب  إلى  بالإضافة  والسلامة 
نلتزم  الخاصة.  السكنية  الفلل  ذلك  في  بما  والسكنية  والتجارية  الصناعية 
المدني  الدفاع  هيئة  من  المعتمدة  السلامة  مستلزمات  جميع  بتوفير 

والإسعاف. 

مبادئ  على  عملياتنا  في  ونعتمد  العمل  تفاصيل  بأدق  كبيرًا  اهتمامًا  نولي 
السلامة الصارمة. جميع المعدات والأجهزة التي نركبها معتمدة من قبل هيئة 

الدفاع المدني والإسعاف مما يضمن أعلى مستويات الأمان والجودة. 

نلتزم  استراتيجية واضحة  إلى  تقديم خدماتنا مستندين  خبرة طويلة في  لدينا 
بتحقيقها مع عملائنا والتي ترتكز على جودة العمل والدقة والإتقان والالتزام 
بالوقت. نحن هنا لضمان سلامة منشآتك وأمانها وسلامة الأرواح من خلال 

تقديم حلول متكاملة وموثوقة في علوم السلامة والحفاظ على البيئة .

من نحن
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